



Silah Gulf Commences IPO Subscription Period for BHD 2.9 Million IPO

- Offer price : BHD 0.176 per share
- Offering consists of 16,359,429 shares
- Subscription period open from Monday, 29 December 2025 to Monday, 19 January 2026
- Open to all eligible Bahraini and non-Bahraini investors

Following the publication of its IPO prospectus on 24 December 2025, Silah Gulf (the “Company” or “Silah”) (a portfolio company of Bahrain Mumtalakat Holding Company and a leading customer experience (“CX”) and business process outsourcing (“BPO”) service provider operating in Bahrain, Saudi Arabia, and Kuwait) announces that today marks the commencement of its Initial Public Offering (“IPO”) subscription period. The offering comprises 16,359,429 new shares, representing 30% of the Company’s total issued share capital post-IPO, and is open to eligible retail and professional investors from 29 December 2025 to 19 January 2026 at an offer price of BHD 0.176 per share.

“As we enter the subscription phase of our IPO, this important milestone marks a significant step forward in Silah Gulf’s growth journey,” said **Feras Ahmed, CEO of Silah Gulf**. “This offering positions us to accelerate our expansion, strengthen our regional footprint, and advance our long-term strategy. We will continue to explore opportunities that enhance our capabilities and deliver value to our shareholders.”

Established in 2009, Silah is a multi-award-winning customer experience solutions provider that combines over 15 years of operational expertise in the GCC BPO/CX industry with a regional presence. The Company consistently delivers exceptional service by leveraging global best practices and deep operational know-how. Silah’s comprehensive specialization includes contact center operations, business process outsourcing, training, consulting, and technology services, all expertly deployed across Bahrain, Saudi Arabia, and Kuwait. With a team of over 900 skilled, multilingual professionals, Silah offers high-quality, technology-enabled CX solutions, maintaining a competitive cost structure to meet the growing regional demand.

The IPO is expected to generate **BHD 2.9 million** in gross proceeds, which will support Silah Gulf’s regional expansion strategy. The funds will be directed toward investing in technology, strengthening operational capabilities, and exploring inorganic growth opportunities that enhance the Company’s service offering and expand its presence across key regional markets.

“Silah Gulf presents an investment opportunity supported by operational fundamentals and a clear, forward-looking expansion strategy,” said **Ayman Gadallah, Head of Investment Banking at SICO**. “Silah’s move to the public markets underscores the strength of Bahrain’s capital market infrastructure and the supportive ecosystem that enables companies to list successfully. As the Lead Manager, we remain fully committed to ensuring a smooth, transparent, and efficient IPO process for the Company, its investors, and the wider market.”

Investors can submit their applications through the eipo portal link available at eipo.bahrainbourse.com or in person through the following participating branches of the Bank of Bahrain and Kuwait (BBK): Main branch, Souq Al Baraha Branch, Exhibition Financial Mall Branch, Atrium Mall Branch. Potential investors are encouraged to read the IPO prospectus for additional information on the offering and the associated risks. The prospectus is currently available electronically at <https://silah.bh/>, and www.sicobank.com. Print copies of the prospectus and the application form will also be available at all participating branches of BBK.

The IPO is structured with 70% of the shares on offer allocated to professional investors (i.e., those applying for over 568,182 shares) while 30% of the shares have been allocated to retail investors (i.e., those applying for less than 568,182 shares).

On 3 February 2026, the Company’s shares will be listed and will trade on the Bahrain Bourse under the ticker symbol SILAH. All applicants that have been allocated shares in the IPO are then eligible to trade by opening an account with a Bahrain Bourse registered broker, if they do not already have one. Furthermore, applicants allotted shares in the IPO will be eligible to participate in any dividends declared for the year ending 31 December 2025, as well as any potential bi-annual dividends distributed by the Company thereafter. The Company has also appointed SICO to provide price stabilization and liquidity provision services from the start of trading on the Bahrain Bourse.

SICO is acting as the mandated Lead Manager, Listing Agent, Price Stabilizer, and Liquidity Provider for the IPO. BBK serves as the Underwriter and the Receiving Bank. Bahrain Bourse is the Listing Exchange, Trowers & Hamlins and Hassan Radhi & Associates are the Legal Advisors to Silah Gulf, PricewaterhouseCoopers is the Financial Due Diligence Advisor, Ernst & Young – Middle East are the Auditors, and Bahrain Clear serves as the Allotment Agent and Share Registrar.

– Ends –

About Silah

Silah Gulf is a premium, multi-award-winning customer experience solutions provider headquartered in the Kingdom of Bahrain since 2009. Silah specializes in contact center services, business process outsourcing (BPO), training, consulting and technology services applying international best practices. Silah has over 15 years in the CX and BPO industry and currently employs over 900 professionals in the region. Silah is a Mumtalakat Holding Company portfolio company.

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.0 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



صلة الخليج تعلن عن بدء فترة الاكتتاب في طرحها الأولي العام بقيمة 2.9 مليون دينار بحريني

- سعر الطرح 176 فلساً بحرينياً للسهم الواحد
- عدد الأسهم المطروحة 16,359,429 سهم
- فترة الاكتتاب من الاثنين 29 ديسمبر 2025 إلى الاثنين 19 يناير 2026
- الاكتتاب متاح للبحرينيين وغير البحرينيين المؤهلين

في أعقاب نشر نشرة الاكتتاب بتاريخ 24 ديسمبر، أعلنت شركة صلة الخليج، إحدى الشركات التابعة لشركة ممتلكات البحرين القابضة والرائدة في مجال حلول تجربة العملاء والإسناد الخارجي والتي تدير أعمالها في البحرين والسعودية والكويت، عن بدء فترة الاكتتاب في طرحها العام الأوليالي اليوم ويشمل الطرح 16,359,429 سهماً جديداً تمثل 30% من رأس المال الشركة بعد الاكتتاب. سيكون الطرح متاحاً للأفراد والمؤسسات المؤهلين، بسعر اكتتاب يبلغ 176 فلساً للسهم، خلال الفترة الممتدة من 29 ديسمبر 2025 حتى 19 يناير 2026.

وفي هذا الصدد، قال السيد فراس أحمد، الرئيس التنفيذي لشركة صلة الخليج: "تمثل بدء فترة الاكتتاب العام في أسهم شركة صلة الخليج محطة بارزة في مسيرة نموها، وبعد هذا الطرح خطوة استراتيجية نحو تعزيز حضورها الإقليمي وتسريع خطط التوسيع. يعكس هذا الطرح التزامنا بتطوير استراتيجيات طويلة المدى، والبحث المستمر عن فرص تساهمنا في الارتقاء بخدماتنا وإمكاناتنا، بما يحقق قيمة لمساهمينا".

تتمنع صلة الخليج بتوارد في المنطقة وذلك منذ تأسيسها عام 2009، حيث لديها أكثر من 15 عاماً من الخبرة التشغيلية في قطاع الاستعانة بمصادر خارجية لعمليات الأعمال وتجربة العملاء في دول مجلس التعاون الخليجي. كما أنها رشحت موقعها كأحد أبرز مزودي خدمات تجربة العملاء في المنطقة وحازت على عدة جوائز في مجال حلول تجربة العملاء والمدعومة بمحفظة واسعة من الخدمات تشمل مراكز الاتصال، والإسناد الخارجي للأعمال، والاستشارات، والتدريب، والخدمات التقنية. تدير الشركة عملياتها في البحرين والسعوية والكويت، ويعمل بها أكثر من 900 موظف يمتازون بالكفاءة وإتقان مختلف اللغات، مستفيدة من نموذج تشغيل مرن وتكلفة تنافسية تدعم الطلب المتزامن على الحلول الرقمية المتقدمة.

ويستهدف الطرح الأولي جمع نحو 2.9 مليون دينار بحريني سيتم توجيهها نحو خطط التوسيع الإقليمي للشركة، بما في ذلك الاستثمار في التكنولوجيا، وتعزيز القدرات التشغيلية، وتطوير الخدمات، واستكشاف فرص نمو جديدة في أسواق المنطقة.

من جانبه، قال السيد أيمن جاد الله، رئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية في سيكو: "توفر صلة الخليج فرصة استثمارية قائمة على أسس تشغيلية واستراتيجية توسيع واضحة. ويوفر هذا الطرح قوة سوق رأس المال البحريني وقدرتها على دعم إدراج الشركات بنجاح. وبصفتنا مدير الاكتتاب، نلتزم بتنفيذ عملية اكتتاب تتسم بالكفاءة والشفافية بما يخدم مصالح الشركة والمستثمرين".

ويمكن للمستثمرين المحتملين تقديم طلباتهم للاكتتاب في الطرح عبر رابط بوابة الاكتتابات الإلكترونية على eipo.bahrainbourse.com، أو بالحضور الشخصي لأحد فروع بنك البحرين والكويت المشاركة التالية: الفرع الرئيسي، وفرع سوق البراحة، وفرع مركز المعارض المالي، وفرع مجمع الأتریوم. ينصح المستثمرون المحتملون بالاطلاع على نشرة الإكتتاب الخاصة بالطرح العام الأولي للحصول على مزيد من المعلومات حول الطرح والمخاطر المرتبطة به. ويمكن الحصول على نسخ نشرة الإكتتاب إلكترونياً على <https://silah.bh/> إضافةً إلى توفر النسخ الورقية ونماذج طلبات الإكتتاب في جميع الفروع المشاركة. www.sicobank.com

وسيتم تخصيص 70% من أسهم الطرح الأولي للاكتتاب العام للمستثمرين المحترفين (المستثمرون الذين قدموا طلبات لشراء أكثر من 568,182 سهم من أسهم الطرح)، بينما سيتم تخصيص الـ 30% المتبقية للمستثمرين الأفراد (المستثمرون الذين قدموا طلبات لشراء ما يقل عن 568,182 سهم من أسهم الطرح).

وفي 3 فبراير 2026، سيتم إدراج أسهم شركة صلة الخليج رسمياً في بورصة البحرين تحت الرمز SILAH. ولنتمكن المستثمرون من تداول الأسهم التي تم تخصيصها لهم من خلال الإكتتاب، يجب عليهم فتح حساب مع إحدى شركات الوساطة المرخصة لدى بورصة البحرين، وذلك في حالة عدم امتلاكهم حساب مع إحدى هذه الشركات. كما يحق للمستثمرين الذين تم تخصيص أسهم لهم من خلال الإكتتاب المشاركة في توزيع الأرباح

المعلنة من قبل الشركة، وذلك عن العام الحالي المنتهي في 31 ديسمبر 2025 وأي توزيعات نصف سنوية محتملة فيما بعد ذلك. وقد قامت الشركة بتعيين سيكو كموفر لخدمات استقرار الأسعار ومزود السيولة بدءاً من تداول أسهم الشركة في بورصة البحرين.

تعد سيكو مدير الاكتتاب، ووكيل الإدراج، وموفر خدمات استقرار الأسعار، ومزود السيولة، بينما تم تعيين بنك البحرين والكويت ليكون معهداً تغطية الاكتتاب والبنك المستثم. وستكون بورصة البحرين هي سوق الإدراج والتداول لأسهم الشركة، وكذلك تم تعيين كل من تراورز آند هاملينز وحسن رضي ومشاركه كمستشارين قانونيين لشركة صلة الخليج، وبراييس ووتر هاوس كوبرز كمستشار الفحص المالي النافي للجهالة، وإرنست آند يونغ-الشرق الأوسط هي الشركة المدققة، بينما ستكون شركة البحرين للمقاصة وكيل التخصيص ومسجل الأسهم.

- انتهى -

نبذة عن صلة الخليج

تعد صلة الخليج هي المزود الرائد لحلول تجربة العملاء والائزنة على جوائز عالمية عديدة. تأسست في مملكة البحرين عام 2009. تتميز الشركة بتقديم حلول شاملة ومبتكرة لتجربة العملاء والإسناد الخارجي للأعمال، والتدريب، والاستشارات، وخدمات التكنولوجيا، مع الالتزام بأفضل الممارسات الدولية. تمت مسيرة الشركة نحو أكثر من 15 عاماً في إدارة تجارب العملاء، وتضم الآن أكثر من 900 من الكفاءات البشرية المتخصصة في المنطقة. صلة هي إحدى الشركات التابعة لشركة ممتلكات البحرين القابضة.

نبذة عن سيكو

تتمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإداره لديها إلى 8 مليارات دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزرودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي

يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، بدأت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسیرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتكون من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com